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Bemutatkozás:  

Gaál Zsófia vagyok, másodéves hallgató államtudományi osztatlan mesterképzési szakon.  

A tavalyi évben nem indultam a Hallgatói Önkormányzati választásokon, de úgy érzem, hogy 

ennek ellenére is megpróbáltam aktív és segítőkész tagja lennie a hallgatói közösségnek.  

Ha a HÖK-be nem is, de a Tanulmányi Bizottságba jelentkeztem, ahova felvételt nyertem. A 

bekerülésem után egész gyorsan elkezdhettem a munkát, hiszen első körben a levelezős 

ügyekért felelős tagja lehetettem a bizottságnak, januártól pedig az alelnöki tisztséget tölthetem 

be.  

Az elmúlt egy évben volt lehetőségem segíteni több kari esemény lebonyolításában is, amit 

nagyon élveztem, hiszen ezek sok tapasztalatot nyújtottak, és több embert ismerhettem meg 

általuk. A szívemhez legközelebb mégis két nemrégiben lezajlott esemény áll, a gólyatábor és 

a kari gólyahét. A gólyatáborban a Robin csapatot erősítve, a gólyahéten pedig a programos 

csapat tagjaként vehettem részt, ezzel is segítve a gólyák beilleszkedését, szórakozását és a kari 

közösség építését.  

 

Program:   

A tanulmányi és a levelezős ügyek egyaránt közel állnak hozzám, így a későbbiekben is 

szeretnék leginkább ezeken a területeken mozogni.  

A tanulmányi ügyek rövid idő alatt, nagy hangsúlyt kaptak a mindennapjaimban, ezért 

igyekeztem tájékozott és precíz lenni, hogy minél nagyobb segítséget nyújthassak a 

hallgatótársaimnak. A tanulás és a fejlődés örök és úgy gondolom, hogy a legtöbbet mindig 

egymástól tanulhatunk, egymás segítésével. Szeretném, ha minél több információ eljuthatna 

hozzánk, akár nyílt hallgatói fórumok keretei között.  

A tanulmányaimat én magam is levelezős munkarendben kezdtem el, ezért úgy gondolom, hogy 

a saját ismereteimmel is segíteni tudtam az ezen területet érintő feladatok ellátását. Célom az, 

hogy bár a levelezős hallgatók nincsenek jelen a mindennapokban az egyetemen, ők is a 

leginkább zökkenőmentesen folytathassák tanulmányaikat. Szándékomban áll minél több 

véleményt és észrevételt meghallgatni tőlük, hogy a még esetlegesen fennálló akadályokat 

kiküszöbölhessük a számukra.  

 

Záró gondolatok:  

Az elmúlt egy évben sok ismeretre tehettem szert, megannyi mindent tanultam és igyekeztem 

minél többet segíteni ott, ahol csak tudtam. Úgy gondolom, hogy a már megszerzett 

tapasztalatok után számomra a következő lépcsőfokot a Hallgatói Önkormányzat jelentené, 

hogy egy magasabb szinten képviselhessem a hallgatók érdekeit és segíthessem 

mindennapjaikat. 

Remélem az elmúlt egy évben sikerült igazolnom számotokra az elkötelezettségemet, hogy idén 

bizalmat szavazzatok nekem!  



Köszönöm, hogy szántál időt a programom elolvasására,  

Gaál Zsófia  

 

Budapest, 2024.09.16. 


